
 

 
Van: Rob Bource  
Verzonden: maandag 1 maart 2021 18:54 
Aan: Veenstra, Jan  
 
 
Onderwerp: Vraag over sloop BNI voor commissie Fysiek Domein 
 
Beste Jan, 
 
Graag zou ik in de commissie woensdag mondeling antwoord krijgen op de volgende vragen: 
 
Klopt het dat de sloop van oude fabriekshallen op het terrein van BNI is gestart? 
Kunt u aangeven welke gebouwen er precies gesloopt worden en hoe er met beschermwaardige 
gebouwen/ delen omgegaan wordt? 
Heeft u hiervoor een vergunning afgegeven? 
Is hierover overleg geweest met de gemeente? 
Waarom is de commissie over de start van de sloop niet vooraf geïnformeerd? 
 
Ben benieuwd naar de beantwoording. Alvast mijn dank. 
 
Groeten, 
 
Rob Bource 
SGP Huizen 
 
 


